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L'Ajuntament de Sarri� de Ter va voler fer p�blic el seu "suport" total a la junta

directiva de la Uni� Esportiva Sarri� despr�s de les darreres pol�miques que ha

generat la ruptura amb el patrocinador Institut Balmes. El consistori va emetre un

comunicat on mostrava la seva "preocupaci�" pels esdeveniments relacionats

amb el club on havien sorgit "greus acusacions" a membres concrets de la

directiva. L'Ajuntament considera "reprovable" aquesta pr�ctica i per aix� fa una

crida a "la serenor, el di�leg i el treball constructiu" amb el convenciment de

resoldre "les discrep�ncies" per altres vies m�s l�giques i civilitzades".  Finalment,

reitera que cal evitar dur la diverg�ncia "als atacs personals".
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